



**报名表 - 仅限早报名客户** (4月12日前可享早鸟优惠)

**Registration Form - Early Bird** (You can enjoy the early bird price until 12 April, 2019)

公司名称 - 中文 Company Name - CN _____	公司名称 - 英文 Company Name - EN _____
参会嘉宾姓名 1 Delegate's Name 1 _____	手机号码 Mobile _____
公司职务 Job Title _____	电子邮件 E-mail _____
参会嘉宾姓名 2 Delegate's Name 2 _____	手机号码 Mobile _____
公司职务 Job Title _____	电子邮件 E-mail _____
参会嘉宾姓名 3 Delegate's Name 3 _____	手机号码 Mobile _____
公司职务 Job Title _____	电子邮件 E-mail _____

**报名费用 Registration Fee**

	早鸟价 (享八折) Early Bird with 20% Discount	早鸟团体票 (3人成团享原价7折) Early Bird Group of 3 People with 30% Discount
不含酒店 Without accommodation	<input type="checkbox"/> RMB 1,450	<input type="checkbox"/> RMB 3,780

**开票资料 Billing Information**

发票类型 Invoice Type  普通发票 Plain Invoice  增值税发票 VAT Invoice

公司名称 Company Name \_\_\_\_\_

纳税人识别号 Taxpayer identification number \_\_\_\_\_

地址、电话 Address and Telephone number \_\_\_\_\_

开户银行 Bank Name \_\_\_\_\_ 银行账号 Account Number \_\_\_\_\_

**付款账户 Payment Account**

甲方户名: 纽伦堡会展(上海)有限公司 开户银行: 中国工商银行上海市南京西路支行 帐号RMB: 1001207419216279267 帐号EUR: 1001207409388000873	Company name: NuernbergMesse China Co., Ltd. Bank Name: West Nanjing Road Office, Shanghai, Industrial and Commercial Bank of China Account Number for RMB: 1001207419216279267 Account number for EUR: 1001207409388000873 Swift code: ICBKCNBJSHI
--	--

签名 Signature \_\_\_\_\_

日期 Date \_\_\_\_\_

公章 Company Chop \_\_\_\_\_

**推荐酒店 Recommended Hotel**

上海世博洲际酒店 Intercontinental Shanghai Expo  
地址 Address: 上海市浦东新区雪野路 1188 号 No. 1188 Xueye Road, Pudong New Area, Shanghai  
\*如需享受酒店优惠订房, 请联系主办方 For hotel reservation, please contact the organizer

**参会条款 Participation Terms**

- 在组织单位根据申请人的参会申请表出具参展确认书之后的 10 个工作日内, 参会方应支付全款费用, 由组织单位或其代理机构出具相应收款凭证。此款项是进一步进行参会申请以及享受参展服务的前提。  
After organizer issuing the stand confirmation according to the application form, the participant shall make the full payment within 10 working days, which is a precondition for further process of participation.
- 在 2019 年 4 月 15 日前所有款项须支付到付款通知所指定的账户。若在 2019 年 4 月 15 日仍未收到付款, 付款违约条款自动生效。如果参会确认书在此日期之后开出, 参会方应在付款通知上所示截止日期之前, 或在参展确认书开立日之后的十个工作日内予以付款。  
Payment is to be made to the account shown on the invoice no later than 15. April.2019. If a payment is not received by the stipulated due date, default of payment shall take effect automatically. If the stand confirmation is issued after the specified date of default, payment is due either by the deadline stated on the stand confirmation or else 10 working days after the date of the stand confirmation.